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Dostihy  Slavné závodiště oživily investice ve výši 277 milionů      
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SLUŠOVICE (nit) – Začal další 
dostihový příběh. Tříletý hnědák 
Lucky Valentine má za sebou pre-
miéru v barvách veřejnosti otevře-
ného Dostihového klubu iSport.cz, 
pro nějž vloni Theophilos slavně 
zvítězil ve Velké pardubické. Jeho 
mladý parťák se ve svém prvním 
dostihu rozkoukával. V  rovinové 
Ceně města Slušovice na  2200 
metrů skončil devátý.

Jan Havlíček dobře ví, jaké to 
je být blízko vítězství ve  Velké 
pardubické. Na přelomu tisíciletí 
s  ukrajinským hnědákem Belo-
vodskem hrozil legendárnímu Pe-
ruánovi, Havlíček s ním dvakrát 
vbíhal do cílové roviny jako první, 
ale ani jednou vítězný cíl neviděl. 
Teď se jako dostihový trenér spo-
jil s  historickým králem Velké 
Josefem Váňou kvůli budoucnosti 
nadějného koně, který může dělat 

radost stovkám členů největšího 
dostihového syndikátu v Česku.

Tříletého hnědáka Luckyho Va-
lentine poslal Váňa na zkušenou 
do  Havlíčkových stájí ve  valaš-
ských Vrběticích nedaleko od Slu-
šovic, kde stál premiant v sobotu 
poprvé na startu dostihu. Žokejka 
Vendula Korečková ho přivedla 
do cíle v konci pole. Ale o výsledek 
zase tolik nešlo.

„Měla jsem z něho docela dob-
rý pocit. Přes oblouk se zlepšil, 
myslela jsem, že půjde. Ale když 
jsme se dostali do roviny, koukal, 
byl rozházený. Ještě nevěděl, o co 
jde,“ líčila Korečková.

Lucky Valentine je aspirant 
na dlouhodobé angažmá ve spo-
lečné stáji Dostihový klub iSport-
-Váňa. Principál Josef Váňa v něm 
vidí vytrvalostní talent a postup-
ně ho chce vyzkoušet na překáž-

kách. Zatím o  něj pečuje trenér 
Havlíček.

„Kůň vypadá pěkně, je hodný, 
bezproblémový,“ řekl Havlíček. 
„Od  té doby, co ho mám, vyrostl 
o deset čísel. Je hodně zelený, ještě 
takové dítě. Pořád dost roste a je 
z toho rozlámaný. Víc by mu sed-
la měkčí dráha. Po poslední práci 
zrovna teď není v nejlepší formě. 
Ale tím, že je to tady hned za ro-
hem, řekli jsme si, že se to musí 
vyzkoušet. Není důvod ho nene-
chat běhat.“

Navzdory trvajícím omezením 
účasti diváků se na závodiště do-
stala i skupinka členů dostihové-
ho klubu.

„Děkujeme řediteli závodiště 
Zdeňku Karlachovi za vstřícnost. 
Všechno proběhlo v pohodě. Do-
razili většinou naši noví členové 
a  moc si to užili,“ uvedl Tomáš 

Janda, manažer Dostihového klu-
bu iSport.cz.

Syndikát po loňském Theophi-
lově vítězství ve Velké pardubické 
zdvojnásobil počet členů na při-
bližně 250 a  i  díky tomu mohl 
začít pomýšlet na  angažování 
druhého koně. Lucky Valentine 
bude sbírat zkušenosti dál. Theo-
philos se chystá na sobotní start 
v  úvodní kvalifi kaci pro Velkou 
pardubickou.

Ve Slušovicích se nejvíc dařilo 
žokejce Martině Havelkové a tre-
nérům Allanu Petrlíkovi a Kateři-
ně Ilíkové, kteří během sobotního 
odpoledne zaznamenali vítězný 
double. Havelková vyhrála 1600 
metrů dlouhou Cenu Zlínského 
kraje, kde v  sedle Moonlight Se-
renade porazila dvě účastnice 
Jarní  ceny klisen Secret Passion 
a Rabbit Toronado.

250
Tolik členů 

má v současnosti 
Dostihový klub iSport.cz. Při-

hlásit se můžete kdykoli 
na stránkách 

www.dkfans.cz.

PRAHA – Před sto lety byla 
Velká Chuchle hitem, za nímž 
vyrážela celá Praha. A je možné, 
že to tak brzy bude zase.

„Naším cílem je, aby se ten-
to kus Prahy stal významným 
centrem kultury a společen-
ského života. Aby to bylo jako 
za období první republiky, kdy 
Chuchle byla oblíbeným vý-
letním místem,“ líčí Martin 
Pecka, ředitel Chuchle Areny 
Praha.

ŽRALOKŽRALOK  ozdobil  
Koně ve Velké Chuchli běhali už za císaře pána, právě teď je ale tradiční 
závodiště na startu nové éry. Zanedbaný areál před třemi lety převzala 
rodina miliardáře Radovana Vítka a investice přes 270 milionů korun jsou 
vidět. Novou éru od minulého týdne symbolizuje socha obřího žraloka 
uprostřed parkurového areálu. Další rozvoj však brzdí spory o pozemky.

Stojí ve vloni zrekonstruova-
ném salonku Derby Clubu, od-
kud se na dostihy dívají V.I.P. 
hoh sté. Původní dech osmdesá-
teek vystřídala kklidná elegance 
a historické fototograrafi fie na stě-
nách. Dívá se z nich třeba roze-
smátá Míla Hermansdorferová 
poté, co v roce 1972 s Crapomem 
jako první žena vyhrála Česko-
slovenské derby.

Je to jen malá ukázka změn, 
které se v  areálu centrálního 
dostihového závodiště udály 
za poslední dva roky, kdy are-
ál převzali manželé Vítkovi. 
Uvnitř masivní budovy tribuny 
prokoukly salonky, restaurace 
a bary. Proběhla rekonstrukce 
místního hotelu, který se změ-

nil z ubytovny hrůzy na solidní 
zařízení se čtčtyřmi hhvězdzdami.i

Jezdci už ž se nemusí přpře-e
vlékat u stat rých dřevěvěnýnýchc  
skříř něk, protože rekonststrukce 
zasáhla a šatny i vážnž ici. Venku 
zmizizely koňské boxy z padeesás -
tých let a místo nich vyrostly 
moderní stáje. Proběhla ekolo-
gická renovace celého areálu. 
A uprostřed rozlehlé cvalové 
dráhy vyrostl nový parkurový 
areál. Jeho dominantou je velká 
sochha a ococelelovového žraloka, které-
ho vytvořil akademici kýký ssocochahař ř
Michal Gabriel technikou za 
pomoci virtuálního 3D skeneru.

Jenom investice do parku-
rového kolbiště dosáhly 110 
milionů korun, celkem areál za 
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dva roky spolknul 277 milionů 
korun. Proč to všechno?

j y„Cílem do bubudodoucucnana jje e vyvybubu--
dování moderního multifunkč-
ního areálu, který nejenže bude nín ho areálu, který nejenže bude 
plně k dispozici pro různorodé pplně k dispozici pro různorodé 

y,kkok ňské aktivity, ale bbudude e zázároro--
veň sloužit i p o j ná sp rtovní veveňň slslououžižit t i i prproo jijináná sspoportrtovní 
odvětví,“ vysvětluje Pecka.ododvěvětvtví,í,““ vyvysvsvětětlulujeje PPececkaka..

Nejde ale jenom o sport. Ve 
vyspělé dostihové cizině je tře-
ba běžné spojovat dostihy s kul-
turními akcemi. Návštěvníci si 
zajdouu na odpolední dostihy a 
večer zůstanou například na 
koncert rockckovovéé kakapepelyly..

„Je to model, který funguje 
v zahraničí nejenom při dosti-
zích, ale i při jiných sportov-
ních akcích,“ uznává Pecka. 

„V tuto chvíli nevím, jestli chce-
me pořádat koncerty. Současné 
prostory to neumožňují, ale rádi 
bychom se dostali k tomu, aby 
dostihové dny měly kulturně-
-společenskou nadstavbu.“

MaM lou ochutnávku lidi do-
stana ou 6. záz ří, kdy se ve Velké 
Chhucu hli pop běží jubilejní stýý 
ročníkk Českého derby.

„Součástí budou dobové kos-
týmy připomínající stoleté vý-
ročí. K větším akcím se můžeme 
dostat teprve po rekonstrukci 
největší budovy, která v mnoha 
parametrech neodpoovídá,“ líčí 
PePeckcka.a

Problémem do b dudoucncnaa 
je však komplikovaná situ-
ace s  pozemky pod areálem. 
Devadesát procent z  celkové 
rozlohy 500 tisíc metrů čtve-
rečních totiž patří státu, kte-
rý v roce 2017 uvedl, že je ne-
prodá. Pozemky jsou součástí 
státního podniku Dostihové 
závodiště Praha, jenž je v li-
kvidaci. Současní majitelé tak 
zatím odmítají další investice.
„Je to patová situace. Končíme 
do té doby, než se situace s po-
zemky vyjasní a bude možné 
absolvovat stavební řízení,“ 
vysvětluje Pecka.

První krok na cestě k bývalé 
slávě má ale Velká Chuchle už 
za sebou. V útrobách čeká i ob-
novený prezidentský salonek, 
který se v  osmdesátých letech 
stavěl pro Gustáva Hustáka.

„Byli tu Masaryk a Klaus. Do 
budoucna by mohl prezident 
této země Chuchli opět navště-
vovat. Doufám, že se k této tra-
dici vrátít me,“ říká Pecka.

HISTORIE DOSTIHŮ VE VELKÉ CHUCHLI
1906  začátek dostihového provozu
1921 první Československé derby
1985 zahájena stavba nové tribuny
2017 majetkový vstup rodiny Vítků
2018 rekonstrukce restaurace a sázkové haly
2019 návrat parkurových závodů

Premiéra koňského dítěte, Theophilos má parťáka MILAN ZATLOUKAL 
a Rate ovládli 
v Chuchli 
Velkou jarní cenu
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